
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr XV/2020 

XV Posiedzenie w dniu 22 stycznia 2020 roku 

Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Murawska Alicja 

2. Kalińska Anna, 

3. Andrzejczak Krystyna, 

4. Roman Moskwa 

5. Zając Marcin.                                                                                                                                                              

Nieobecny: 

1. Bogusz Aron. 

Załącznik nr 1. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska powitała obecnych na posiedzeniu 

wspólnym komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

Porządek posiedzenia : 
 

1.Wizja lokalna inwestycji objętych rewitalizacją w Gminie Lubomierz.                                                                                                            

2. Informacja na temat umorzeń podatkowych w latach 2017 - 2019. 

3. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

5. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.           

6. Sprawy różne. 

 

Ad.1                                                                                                                                                     
Radni  udali się w teren, w celu dokonania wizji lokalnych inwestycji objętych rewitalizacją 

w Gminie Lubomierz.  

Powrót komisji godz. 11:30 i kontynuacja posiedzenia. W wyniku dokonanej wizji lokalnych 

inwestycji objętych rewitalizacją sporządzono protokół przez kierownika Referatu 

Technicznego Przemysława Kułagę.                                                                                                          

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zgłosiła zmiany do porządku obrad 

komisji poprzez przeniesienie z punktu 6 do punktu 2 „sprawy różne”. 
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Radni jednogłośnie (5 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli zmianę 

porządku obrad. 

 

Ad.2    

W sprawach różnych:                                                                                                                                                     

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – przedstawił możliwość pozyskania środków 

finansowych z tzw.” Funduszu Norweskiego” w wysokości 85%  na zagospodarowanie terenu 

przyklasztornego „Domu Opatki”. Od Państwa zależy „zielone światło”. Opracowanie 

dokumentacji to koszt rzędu 92 tys. zł. „ Remont Domu Opatki” – 2 miliony zł. Z Kancelarii 

Prezesa Rady Ministrów można się ubiegać o środki pod kątem zabezpieczenia 

przeciwpożarowego. Warto temat rozważyć. Zespół Klasztorny (lokalizacja z prawej strony 

kościoła) i cały park (przed kościołem).  

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – część projektu już mamy 

(wykonany w ramach projektu „REVIVAL”). 

Radna Krystyna Andrzejczak – poruszyła temat parkowania. Nie może być sposób 

parkowania na zasadzie dowolności. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w pełni zgodził się ze swoim przedmówcą. Należy 

egzekwować możliwości parkowania, zgodnie z przepisami. Straż Miejska powinna wyruszyć 

w teren i przyjrzeć się zaistniałej sytuacji. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – musicie Państwo pamiętać o  spełnieniu wymagań 

przeciwpożarowym w internacie. Musimy to wykonać. Ustalamy, czy wchodzimy do projektu 

w ramach „Funduszu Norweskiego”.  

Radna Anna Kalińska – zwróciła uwagę na drzewa znajdujące się w parku przy kościele, aby 

podczas prac nie zostały wycięte.                                                                                                      

Zapytała kwestie bankomatu. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w sprawie bankomatu trwają rozmowy. Być może będą 

funkcjonowały 3 bankomaty. O szczegółach nie będzie informował. Po konkretnych 

ustaleniach wiadomość zostanie udostępniona. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o sprawę nieruchomości „Złotego Rogu”. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział- w piątek przyjeżdżają osoby 

zainteresowane zakupem nieruchomości. 

Radny Marcin Zając – zapytał – o działalność sportową - kto na terenie gminy będzie 

zajmował się organizacją imprez sportowych? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – już rozmawialiśmy z osobą kompetentną w zakresie 

organizacji imprez o charakterze sportowym. 
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Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o oświetlenie przy ul. Ptasiej. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział – sprawdzimy. 

Radna Anna Kalińska – nawiązała do dzikich wysypisk, zlokalizowanych w Milęcicach. 

Należy z tym walczyć. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zapytała o zakup fotopułapek. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odrzekł – fotopułapki zostaną wypożyczone                               

z Nadleśnictwa. 

Radna Anna Kalińska – „czy  Milęcice mogą liczyć na wodociąg?” 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – myślę, że tak, ale musi być wykonana dokumentacja. 

Jeśli mamy myśleć o wodociągach, to w aspekcie całej gminy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zadała pytanie w sprawie przystanku 

w Pławnej. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jutro ma przyjechać starosta o godz. 9:00. 

Przeprowadzimy sprawdzenie terenu przy współudziale starosty, policji, pracownika Urzędu. 

Radna Krystyna Andrzejczak – odniosła się do lokalu muzeum w Domu Płócienników                    

i przeznaczenia powierzchni mieszkalnej dla gości np. festiwalowych. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – nie przewiduje się pokoi gościnnych, ale jeszcze 

sprawdzimy, co zostało zawarte w projekcie. 

Radna Krystyna Andrzejczak – dostrzegła brak kosza w okolicy kiosku.                                                    

W jaki sposób zostaną zagospodarowane środki finansowe zaoszczędzone na odśnieżaniu? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – jeszcze nie została podjęta decyzja. 

Radny Marcin Zając – zapytał kolejny raz o wniosek o dofinansowanie wyposażeni remizy, 

złożony w miesiącu listopadzie 2019 r. Prośba o niełączenie wydatków na mundury, 

wyposażenie. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – pamięta złożony wniosek. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – poprosił o ponowne złożenie pisma wraz ze 

szczegółowym rozpisaniem potrzeb i doprecyzowaniem kwot. Na tej podstawie odniesiemy 

się do tego. 

 Ad.3                                                                                                                                                 

Informacja na temat umorzeń podatkowych w latach 2017 - 2019. Załącznik nr 3. 
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Ad.4                                                                                                                                                

Przystąpiono do omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – podjęte uchwały i wnioski są na 

bieżąco realizowane w miarę możliwości. 

Ad.5.                                                                                                                                                    

Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz – nie wystąpiły skargi. 

 

Ad.6                                                                                                                                                                
Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XV/115/19 Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji 

kultury „Ośrodka Kultury i Sportu w Lubomierzu” oraz nadania nowego Statutu.                    

Załącznik nr 4.                                                                                                                       

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – wyjaśnił – popełniono błąd w uchwale w części dot. 

obowiązywania przepisów, powinna być wpisana treść „uchwała wchodzi w terminie 14 dni 

od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego, z mocą 

obowiązującą od dnia 01 stycznia 2020 roku” zamiast , „… z mocą obowiązującą od dnia 

01 stycznia 2019 roku”. Nadzór nie chciał uwzględnić błędu pisarskiego w związku z czym, 

musi być podjęta uchwała zmieniająca. 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu. 

Załącznik nr 5.                                                                                                                       

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – ogłoszenie musi być podane do publicznej informacji 

przez pół roku. Dyrektor odeszła na emeryturę. Obecnie funkcję piastuje p.o. Pani Kamila 

Kiezik - Goździcka. Dla osób pracujących tak naprawdę nic nie zmieni, tylko księgowa miała 

uwagi, dlaczego to się dzieje w trakcie roku. 

                     Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska zakończyła posiedzenie 

wspólne komisji. Na tym protokół zakończono. 

 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

                                                                                                                   Alicja Murawska 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                                                                                                                Anna Kalińska 

 

  

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


